
Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce  
Šarišské Dravce zo dňa 29.10.2019 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 

Program zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  
3. Rekonštrukcia podláh vo veľkej a malej sále 

4. Záver  
 

 

K bodu 1    Otvorenie  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marko Angelovič. Privítal 
prítomných poslancov a p. Molčana, stavbyvedúceho projektu „Obnova obecného úradu „.  
 

K bodu 2    Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  
 

Návh na uznesenie  
  

Obecné zastupiteľstvo v Šarišských Dravciach  
 schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Pavol Blaščák, Ing. Ľuboš Goliaš,  PaedDr. 
Katarína Janičová,, Peter Šuťak, Ing. Miroslav Žvanda , 
Katarína Hovančíková, Ing. Stanislav Mišenko 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Martin Haborák, Jozef Jura  
Nehlasovali: 0  

                                                                                                                                                                

 

K bodu 2a   Schválenie zmeny programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  
 

Obecné zastupiteľstvo v Šarišských Dravciach  
schvaľuje zmenu  programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  v znení: 
   

1.  Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia OcZ 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
4. Voľba návrhovej komisie  
5. Rekonštrukcia podláh vo veľkej a malej sále – návrh na riešenie  
6. Záver 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Pavol Blaščák, Ing. Ľuboš Goliaš,  PaedDr. 
Katarína Janičová,, Peter Šuťak, Ing. Miroslav Žvanda , 



Katarína Hovančíková, Ing. Stanislav Mišenko 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Martin Haborák, Jozef Jura  
Nehlasovali: 0  

 

 

K bodu 3 

Starosta obce určil  za overovateľov zápisnice Katarínu Hovančíkovú a PaedDr. Katarínu Janičovú,  
za zapisovateľku Mgr. Ivetu Mišenčíkovú. Do návrhovej komisie navrhol za členov Ing. Stanislava 
Mišenka a Petra Šuťaka  

 

Návrh na uznesenie:  
Obecné zastupiteľstvo v Šarišských Dravciach 

A. určuje:   

- za zapisovateľku zasadnutia OZ  Mgr. Iveta Mišenčíková 

 - overovateľov zápisnice: Katarínu Hovančíkovú a PaedDr. Katarínu Janičovú 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Pavol Blaščák, Ing. Ľuboš Goliaš, , Katarína 
Hovančíková, PaedDr. Katarína Janičová, , Ing. 

Stanislav Mišenko, Peter Šuťak, Ing. Miroslav Žvanda 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Jozef Jura, Martin Haborák  

Nehlasovali: 0  

 

 

K bodu 4   Voľba návrhovej komisie  

 

Do návrhovej komisie starosta obce navrhol za členov Ing. Stanislava Mišenka a Petra Šuťaka  
 

Návrh na uznesenie  
Obecné zastupiteľstvo v Šarišských Dravciach  
  

B. volí                         

do návrhovej komisie : Ing. Stanislav Mišenko,  Peter Šuťak 

 

     

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Pavol Blaščák, Ing. Ľuboš Goliaš, , Katarína 
Hovančíková, PaedDr. Katarína Janičová, , Ing. 

Stanislav Mišenko, Peter Šuťak, Ing. Miroslav Žvanda 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Jozef Jura, Martin Haborák  
Nehlasovali: 0  

 

 

K bodu 5    Rekonštrukcia podláh vo veľkej a malej sále – návrh na riešenie  
 



Stavbyvedúci projektu „Obnova obecného úradu“ p. Molčan informoval poslancov s cenovou 

ponukou na rekonštrukciu podláh vo veľkej a malej sále OcÚ, ktorú vypracoval na podnet starostu 
obce. Firma EURO BAU s.r.o, Košice realizuje práce na obnove obecného úradu, výsledky sú 
zjavné. Firma v cenovej ponuke popísala práce, ktoré bude potrebné vykonať v prípade realizácie 
podláh. Stavbyvedúci poznamenal, že podlaha vo veľkej sále nie je odizolovaná, pod dlažbou je iba 
vrstva poteru, ktorý sa úplne rozpadáva. V rámci cenovej ponuky firma navrhuje odstránenie 
doterajšej dlažby aj poteru. Podlaha sa zbaví nečistôt, prachu a natrie sa penetračným náterom, 
položí sa hydroizolácia, tvrdený polystyrén, kari sieť, samonivelačná hmota a dlažba. Oboznámil 
poslancom s vlhkosťou, ktorá je stále pod javiskom, nedá sa odstrániť, priesaky vody sú z kopca za 

sálou.   
Poslanci k tejto záležitosti predniesli svoje návrhy a podnety: 

Ing. Goliaš – požiadal o informáciu, či by nebolo vhodné riešiť rekonštrukciu podlahy suchým 
spôsobom 

p. Molčan k tomu uviedol, že na túto formu nemôže byť realizovaná keramická dlažba 

Ing. Blaščák – poznamenal, že po preštudovaní cenovej ponuky sú ceny veľmi nadhodnotené 

Ing. Žvanda – navrhol osloviť iné firmy , ktoré predložia cenovú ponuku, aby bol dodržaný zákon, 
urobiť prieskum trhu. Aj v obci máme odborníkov – stavbárov, ktorí by to vedeli urobiť. 

Poslanci navrhli realizáciu výmeny podláh vo veľkej aj malej sále vykonať. 
 

 

 

Návrh na uznesenie  
 

Obecné zastupiteľstvo v Šarišských Dravciach 

1.berie na vedomie – informáciu starostu obce a p. Molčana, stavbyvedúceho stavby “Obnova 
obecného úradu Šarišské Dravce” o prácach v rámci návrhu rekonštrukcie  podláh v malej sále 
a veľkej sále  pri  obnove Obecného úradu v Šarišských Dravciach 

2. schvaľuje -  výmenu podláh v malej sále a veľkej sále   Obecného úradu v Šarišských Dravciach   
a vykonanie prieskumu trhu aj u miestnych podnikateľov 

3.schvaľuje zabezpečenie financovania formou navýšenia  úveru, schváleného v roku 2018  a 

zmenu rozpočtu. 
 

 

 

 

 

 

Hlasovanie:    

Za: 7 Ing. Pavol Blaščák, Ing. Ľuboš Goliaš, , Katarína 
Hovančíková, PaedDr. Katarína Janičová, , Ing. 

Stanislav Mišenko, Peter Šuťak, Ing. Miroslav Žvanda 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Jozef Jura, Martin Haborák  
Nehlasovali: 0  

 

 

K bodu 6   Záver 
 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončil. 
 



 

 

Overovatelia zápisnice: 
 

Katarína Hovančíková v.r. 

PaedDr. Katarína Hovančíková v.r. 

 

Zapísala: Mgr. Iveta Mišenčíková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


